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 Protokół 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej 

Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 17 listopada 2016r. o godz. 14.00 

w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 

 

  Posiedzenie poprowadziła pani Maria Płotkowska – Przewodnicząca Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej Rady Powiatu Bydgoskiego, która  

po otwarciu obrad stwierdziła quorum. W posiedzeniu Komisji uczestniczyło ośmiu  

jej członków zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu  

oraz pani Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu, pan Roman Meger – Dyrektor  

Wydziału Dróg Powiatowych Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy, pan Michał 

Piaszczyk z Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich Starostwa Powiatowego  

w Bydgoszczy, pani Arleta Miłuch – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzi-

nie w Bydgoszczy, pani Maria Strąk – Dyrektor  Powiatowego Centrum Zarządzania 

Oświatą w Koronowie, a także pani Wanda Świeżak – Dyrektor Poradni Psycholo-

giczno-Pedagogicznej w Koronowie, pani Katarzyna Żubik – Dyrektor Zespołu Szkół 

w Koronowie, pan Stanisław Rybczyński – Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych  

w Koronowie, pan Stanisław Buś – Dyrektor Zespołu Szkół Agro-Ekonomicznych  

w Karolewie, pan Grzegorz Gaca – Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących  

i Zawodowych w Solcu Kujawskim. 

 

 Porządek posiedzenia komisji stanowiący załącznik nr 2 do protokołu, został 

przyjęty przez Radnych bez uwag. Radni nie wnieśli również uwag do protokołu  

z posiedzenia Komisji w dniu 20 października 2016r. 

 

  W dalszej części posiedzenia, Radni zapoznali się z informacją o stanie realiza-

cji zadań oświatowych oraz o wynikach egzaminów zewnętrznych w szkołach Powiatu 

Bydgoskiego za rok szkolny 2015/2016 (załącznik nr 3 protokołu), którą przy pomocy 

prezentacji multimedialnej przedstawiła pani Maria Strąk – Dyrektor  Powiatowego 

Centrum Zarządzania Oświatą w Koronowie. Radny Radosław Kempinski zwrócił 

uwagę na nieaktualność strony internetowej Zespołu Szkół Ogólnokształcących  

i Zawodowych w Solcu Kujawskim. Zapytał się również o niską frekwencję uczniów 

w zajęciach w tejże Szkole? Pan Grzegorz Gaca – Dyrektor Zespołu Szkół Ogólno-

kształcących i Zawodowych w Solcu Kujawskim wyjaśnił, że Szkoła zmieniała serwer 

i stronę internetową. Prace zostały wykonane systemem gospodarczym. Zapewnił,  

że strona zostanie jeszcze zmieniona i będzie lepiej wyglądała. Dyrektor wyjaśnił 

również, że faktycznie w ostatnich latach zjawisko niskiej frekwencji uczniów na zaję-

ciach się zwiększyło. Wdrożone zostały jednak odpowiednie procedury. Rodzice  

zostali powiadomieni o ewentualnych konsekwencjach nieobecności dzieci na zaję-

ciach szkolnych i podpisali stosowne oświadczenia. Niestety zainteresowanie proble-

mem rodziców jest jednak małe. Nieobecności uczniów są co miesiąc analizowane. 

Nauczyciele przedkładają raporty Wicedyrektorowi Szkoły. Problem dotyczy przede 

wszystkim uczniów szkół zawodowych. Radna Małgorzata Niedźwiedzka zwróciła 

uwagę Dyrektorów Szkół na konieczność przeprowadzenia symulacji, jak planowana 
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reforma szkół podstawowych i likwidacji gimnazjów wpłynie na funkcjonowanie 

szkół ponadgimnazjalnych. W tym przede wszystkim na zatrudnienie, związane z tym 

koszty czy nabór tym bardziej, że liczba uczniów stale maleje. Warto byłoby zatem 

nad tym tematem się pochylić i taką analizę przeprowadzić.  
 

  Następnie Radni zapoznali się informacją na temat realizacji programów unij-

nych z udziałem szkół Powiatu Bydgoskiego w 2016r. (załącznik nr 4 protokołu). 

Radna Elżbieta Wysocka zapytała się o wyniki oceny formalnej trzech projektów wy-

mienionych w materiale pisemnym? Pan  Michał Piaszczyk z Wydziału Rozwoju  

i Funduszy Europejskich Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy wyjaśnił, że jeszcze 

nie mają żadnej informacji na ten temat. 

 

  Dalej Radni zapoznali się z realizacją w 2016r. kalendarza ważniejszych imprez 

kulturalnych, edukacyjnych i sportowych organizowanych bądź współorganizowanych 

przez Starostwo Powiatowe w Bydgoszczy (załącznik nr 5 do protokołu) nie wnosząc 

uwag.  

 

  W kolejnym punkcie porządku obrad, Radni przystąpili do opiniowania mate-

riałów na XXII Sesję Rady Powiatu Bydgoskiego w dniu 24 listopada 2016r.:  

1) Projekt uchwały  w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicz-

nych szkół o uprawnieniach szkół publicznych i niepublicznych poradni psycholo-

giczno - pedagogicznych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

2) Projekt uchwały  w sprawie przyjęcia Programu współpracy Powiatu Bydgoskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa a art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i wolontaria-

cie na rok 2017, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

3) Projekt uchwały  w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Powiatu Bydgoskiego na 

lata 2017 – 2023, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

4) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i podziału środ-

ków finansowych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnospraw-

nych na 2016 rok, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

Pani Arleta Miłuch – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie poinfor-

mowała, że być może zajdzie jeszcze potrzeba dokonania przesunięć w przedłożo-

nym planie finansowym i że na sesji Zarząd Powiatu przedstawi autopoprawkę do 

projektu uchwały;  

5) Projekt uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Bydgoskiego na lata 2016 – 2026, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowa-

ny pozytywnie; 

6) Projekt uchwały  w sprawie zmian budżetu Powiatu Bydgoskiego na rok 2016, zo-

stał przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

7) Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia woli udziału Powiatu Bydgoskiego we 

wspólnej  realizacji projektu z Gminą Białe Błota pn. Rozbudowa drogi powiato-

wej nr 1536C oraz rozbudowa publicznych  dróg gminnych: ul. Jesionowej i ul. 

Niedźwiedziej w miejscowości Łochowo, polegająca na budowie ciągu ścieżki pie-

szo-rowerowej relacji Łochowo-Drzewce-Murowaniec-Lipniki-Kruszyn Krajeński 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-
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Pomorskiego na lata 2014-2020, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

  W punkcie „wolne wnioski i zapytania” Radny Adam Ryfa zapytał się, kto  

zarządza nieruchomością (strzelnicą), położoną na granicy m. Bydgoszczy i gm. Białe 

Błota? Wojsko się nieruchomości zrzekło. Później strzelnicę przejęła Policja. Starosta 

odpowiedział, że nie zna tematu. Jeżeli nieruchomość jest położona w granicach  

m. Bydgoszczy i należy do Skarbu Państwa, to prawdopodobnie zarządza nią Prezy-

dent Miasta Bydgoszczy. Radna Elżbieta Wysocka podziękowała za odpowiedź  

na interpelację złożoną na sesji w dniu 27 października br. w sprawie linii krawędzio-

wych wzdłuż drogi powiatowej 1549C i zapytała się w jakim terminie nastąpi roz-

strzygnięcie? Wicestarosta wyjaśnił, że w pierwszej kolejności musi się odbyć spotka-

nie zespołu komunikacyjno – drogowego, który zbiera się co dwa miesiące.  

   

 Po wyczerpaniu wszystkich tematów ujętych w porządku, Przewodnicząca  

zamknęła posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej o godz. 

14.54. 

Protokołowała: Paulina Wengler 

Podpisy członków Komisji: 

1. Maria Płotkowska 

- przewodnicząca komisji   ……………………………………….. 

2. Radosław Kempinski 

- wiceprzewodniczący komisji  ……………………………………….. 

3. Anna Jakubowska   ……………………………………….. 

4. Małgorzata Kaźmierczak  ……………………………………….. 

5. Leszek Kuziak    ……………………………………….. 

6. Zbigniew Łuczak   ……………………………………….. 

7. Małgorzata Niedźwiedzka  ……………………………………….. 

8. Zenon Rydelski    ……………………………………….. 

9. Adam Ryfa    ……………………………………….. 

10. Elżbieta Wysocka   ……………………………………….. 


